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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány azért, hogy a Bajcsy-Zsilinszky 
kórház dolgozói biztosan megkapják a nekik járó pótlékokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Aggasztó hír érkezett a budapesti Bajcsy-Zsilinszky kórházból. Ez arról szól, hogy a kórház 
dolgozói a mostani bérfizetésnél nem kapják meg az őket megillető pótlékok összegét. Ez azt 
jelenti, hogy az e havi veszteség akár 100 ezer forint is lehet egy-egy dolgozó esetében, ami azért is 
borzasztó, mert jó részük számára ez a százezer forint a jövedelmük nagy részét jelenti.

A kórházi dolgozók bére sajnos ma is elkeserítően alacsony. Ők nem visznek haza sok százezer 
forintot, nem a millióhoz közelít a fizetésük, hanem ahhoz, hogy nagyon szűkösen meg tudjanak 
élni belőle. Pedig ők azok, akik nélkül az egészségügyi rendszer egyik napról a másikra 
menthetetlenül összeomlik, ha egyszer úgy döntenek, kiszállnak.

Most csak bizonytalan ígéretet kaptak a kórház vezetésétől, hogy talán később, a hónap folyamán 
hozzájuthatnak ehhez a kiesett összeghez.

Kérdezem miniszter urat:

• Mit tesz a kormány azért, hogy a Bajcsy-Zsilinszky kórház dolgozói biztosan megkapják a 
nekik járó pótlékokat, és mit tesz azért, hogy ilyen vérlázító eset többé ne fordulhasson 
elő?

 

Várom megtisztelő válaszát.

 

Tisztelettel:



Arató Gergely
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